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            PROTOKÓŁ  Nr XVII/12 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 27 kwietnia 2012 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1215.  

z dnia W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater-Ubysz – zastępca burmistrza, 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,  

Zaproszeni goście:  

• Sołtysi, 

• Marian Dziadul – redaktor „Głosu Koszalińskiego”, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

  2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 15 marca 2012 roku.  

3. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Bobolice z organizacjami 

pozarządowymi…” za 2011 rok.   

4. Informacja Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach na temat działalności 

świetlic wiejskich. 

5. Oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Bobolice na rok 2012.  

6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał  w sprawach : 

1. zmian w budżecie gminy na 2012 rok; 
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2. dofinansowania ze środków Gminy Bobolice projektów na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane z zakresu ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami w roku 2012;  

3. tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

zatrudnionych w poległych szkołach i przedszkolu dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Bobolice;   

4. uchylenia uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości;  

5. zmiany Statutu Gminy Bobolice; 

6. ustanowienia hejnału miasta Bobolice i zasad jego użytkowania; 

7. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bobolice w 2012 roku; 

8. uchwalenia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Gminy Bobolice 

na lata 2012-2015; 

9. nadania Pani Josee Vangenechten tytuł „Honorowy Obywatel Bobolic”; 

10.  nadania Panu Augustin Mastbooms tytuł „Honorowy Obywatel Bobolic”; 

11.  rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Publicznych w Dargini; 

12.  rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Publicznych w Dargini;    

8.  Trybuna sołecka. 

9.  Trybuna obywatelska. 

10. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

11. Zakończenie obrad. 
 
 
Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza zgłosiła wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie nadania Pani Josee Vangenechten tytuł „Honorowy Obywatel Bobolic”  

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli wprowadzoną zmianę do porządku obrad, 

oraz w sprawie nadania Panu Augustin Mastbooms tytuł „Honorowy Obywatel Bobolic”;     

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli wprowadzoną zmianę do porządku obrad, 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół z XVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 15 marca 2012 roku był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz  
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zaproponował przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez 

odczytywania.  

 

Protokół z XVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach zostały przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Bobolice z 

organizacjami pozarządowymi” za 2011 rok.  

   

Głos zabrała Pani Halina Michalak inspektor ds. promocji, współpracy i kultury.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 4. Informacja Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach na 

temat działalności świetlic wiejskich.   

 
Informacje przedstawił Pan Krzysztof Sitarz Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury 

w Bobolicach. Przedstawiona informacja stanowi załącznik do protokołu.   

 

Ad. 5. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Bobolice na rok 2012.  
 

Głos zabrała Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bobolicach. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  

*19 marca 2012 roku odbyło się w Urzędzie Miejskim w Bobolicach w sprawie zahamowania 

wzrostu ceny wody i ścieków. W wyniku tego spotkania zostały wypracowane postulaty  i 

wnioski. Jednym z wniosków jest powołanie zespołu, który w imieniu samorządów 

podejmowałby zadania w zakresie wspomagania gmin w dopłatach do obecnie zaciąganych 

kredytów. Temat jest dalej pilotowany; 

*21 marca br. odbyło się spotkanie komisji ds. wyboru hejnału w Bobolicach i autorem tego 

hejnału Panem Jankowskim; 

* społeczne grupy mieszkaniowe - wychodząc naprzeciw naszym mieszkańcom i wsłuchując 

się uważnie w ich postulaty dotyczące braku mieszkań w gminie, został podjęty temat 

propozycji wybudowanie chociażby jednego bloku 6-8 rodzinnego w ramach społecznych  
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grup mieszkaniowych. W BWS będzie zamieszczona ankieta po to żeby sprawdzić jakie są 

potrzeby i zainteresowanie mieszkańców ta formą uzyskania lokalu na własność. Propozycja 

jest skierowana do osób, które nie maja zdolności kredytowej i jest tutaj brak obowiązku 

dokumentowania wysokości dochodu przyszłych najemców. Wiadomo, że jest spora grupa 

mieszkańców, którzy pracują za granicą, mają pieniądze, które niekoniecznie przechodzą 

przez wszystkie konta a chcą je ulokować. Są to za małe pieniądze, żeby kupić działkę 

budowlaną i postawić budynek jednorodzinny ale być może wystarczające, żeby mieć własne 

mieszkanie w ramach społecznych grup mieszkaniowych. Pani Burmistrz powiedziała, że 

liczy na to, że zgłoszą się chętne i zainteresowane osoby tą formą wsparcia. Poprosiła 

sołtysów i radnych po to, żeby rozmawiać z mieszkańcami w swoich środowiskach, do 30 

czerwca jest zgłaszanie. Jeśli byłoby takie zainteresowanie, że byłaby taka pewna ilość osób, 

która pozwoli na postawienie bloku 6-8 rodzinnego to Gmina ma możliwość przekazania 

działki gruntu, na której powstanie ten blok. Przewidziana lokalizacja działki to zbieg ulic 

Polnej i 1 Maja oraz ulica Reymonta;  

* 25 marca odbyło się zakończenie sezonu morsowania na jeziorem Chlewo Wielkie w 

Poroście już po raz 8; 

* w okresie międzysesyjnym została udzielona odpowiedź Staroście Koszalińskiemu w 

zakresie jego propozycji przekazania budynku przy ul. Pocztowej na utworzenie Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej w Bobolicach. Odpowiedź brzmiała, że nie bo symulacja finansowa i 

liczebnościowa przyszłych uczniów wskazała, że jednak jest to za małe środowisko, żeby taka 

szkoła się utrzymała. Natomiast w piśmie poproszono, żeby wrócić do tematu w 2016 roku. 

Starosta Koszaliński realizował inwestycje termomodernizacji tego obiektu ma tzw. trwałość 

projektu, czyli musi utrzymać ten budynek z przeznaczeniem takim jakie jest przez 5 lat. Te 5 

lat mija z końcem 2015 roku. Dlatego propozycja jest taka, żeby wrócić do tematu w 2016 

roku, żeby przekazać nieodpłatnie na cele gminne, niekoniecznie oświatowe. Do chwili 

obecnej Starosta nie udzielił jeszcze odpowiedzi na podana propozycję; 

* odbyły się 4 spotkania z pracownikami pedagogicznymi i niepedagogicznymi ze wszystkich 

placówek oświatowych z terenu miasta i gminy Bobolice z udziałem Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Pana Zdzisława Czarneckiego, Przewodniczącej Komisji ds. Oświaty… Pani Zofii 

Kęcel, Radnego Pana Krzysztofa Czajkowskiego i Radnej Pani Bożeny Aksiutin. Rozmowy 

dotyczyły racjonalizacji kosztów, które dotychczas gmina ponosi na oświatę. Trzeba coś z 

tym tematem robić, a zamykać szkół gmina nie będzie, chce utrzymać ten stan jaki jest, ale 

należy pomyśleć o oszczędnościach. Rozmowy spotkały się ze zrozumieniem ze strony 

pracowników oświaty. W ciągu ostatnich 9 lat spadła liczba dzieci o 28% jest to 451 uczniów.  
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Dane demograficzne wskazują, że ta liczba dalej będzie spadała. Dlatego został podjęty temat, 

żeby uświadomić nauczycielom, że może nie być dzieci i należy się liczyć ze zwolnieniami 

czy pracy w niepełnym wymiarze czasu. Nauczyciele dziękowali za te spotkania, ponieważ 

nie mieli świadomości tego, że to tak wygląda; 

* 23 kwietnia odbyło się spotkanie zespołu w sprawie ustawy śmieciowej, w skład zespołu 

wchodzą przedstawiciele wspólnot mieszkaniowych jest ich 6, sołtysi, przedstawiciele rad 

sołeckich, 2 pracowników urzędu, przedstawiciel spółdzielni mieszkaniowej „Jutrzenka”. To 

było pierwsze spotkanie, temat pilotuje Pani Wiceburmistrz; 

* w związku z tym, że weszła nowa zmieniona ustawa o ochronie zwierząt, która nakazuje 

opracowanie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi, gmina przystąpiła do 

utworzenia bazy danych psów, które mamy na terenie gminy. Informacja jest dokładnie 

napisana w BWS; 

* kontrola miejsc pracy i pracowników zatrudnionych w ramach prac społecznie – 

użytecznych – taka kontrola odbyła się i obejmowała 7 miejscowości: Porost, Gozd, Stare 

Borne, Krępa, Kurowo, Dargiń i Pomorzany. W sumie skontrolowanych zostało 15 

pracowników, a wyniki kontroli są zadowalające; 

* od ostatniej sesji ogłoszony został przetarg na dostawę energii elektrycznej do gminy 

Bobolice na potrzeby eksploatacji budynków, lokali, obiektów użyteczności publicznej z 

terenu gminy Bobolice, jest to przetarg nieograniczony. Termin składania ofert mija 27 

kwietnia br; 

* ogłoszony został także przetarg ograniczony na budowę wodociągu Bożniewice – 

Wojęcino, termin składania wniosków upłynął 4 kwietnia br. Do pierwszego etapu przetargu 

wpłynęło 10 wniosków; 

* budowa i doposażenie placów zabaw w miejscowościach: Bobolice - Plac Chrobrego, ul. 

Szkolna, Boboliczki, Janowiec, Stare Borne, Chociwle – tu również odbył się przetarg 

nieograniczony. Termin składania ofert był do 19 kwietnia, wpłynęło 5 ofert; 

* inwestycje w ramach partnerstwa publiczno – prywatnego – 20 kwietnia 2012 r. upłynął 

termin składania prac do konkursu, wpłynęła jedna praca konkursowa. Partnerstwo publiczno-

prywatne jest formą długoterminowej współpracy sektora prywatnego i publicznego przy 

przedsięwzięciach, które mają za zadanie realizację celu publicznego. Celem tego 

przedsięwzięcia jest osiągnięcie wspólnych korzyści zarówno dla sektora publicznego jak i 

prywatnego. Umowa PPP oparta jest na podziale ryzyka. Przed podjęciem decyzji o realizacji 

określonego przedsięwzięcia w ramach partnerstwa publiczno – prywatnego podmiot 

publiczny ma prawo zebrać informacje co do faktycznego zainteresowania podmiotów 

prywatnych realizujących działania biznesowe, a następnie przeprowadzić procedurę 
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wyborów partnera zgodnie z zasadami opisanymi w ustawie o partnerstwie 

publiczno – prywatnym. Wyznaczona została działka nr 6/2 obręb nr 2 Bobolice, są to okolice 

ulic Jedności Narodowej, Kolejowa, Brzozowa. Obecnie jest to teren porośnięty trawą, 

powierzchnia 0,14 ha, dostępny dla wszystkich zainteresowanych. Praca, która wpłynęła 

przedstawiająca koncepcję zagospodarowania tego miejsca jest w trakcie weryfikacji; 

* przebudowa ulicy Magazynowej w Bobolicach wraz z budową kanalizacji deszczowej, 

oświetleniem ulicznym i parkingiem, jest to etap II – został ogłoszony przetarg 

nieograniczony na wykonanie tego zadania. Termin składania ofert mija 7 maja br; 

* przetarg nieograniczony na modernizację ulicy Ratuszowej i Wojska Polskiego. Termin 

składania ofert mija 9 maja br., szacunkowa wartość tego zadania wynosi 330 tyś. zł; 

- przedstawiona została prezentacja przez Panią Wiceburmistrz, która stanowi załącznik do 

protokołu, prezentacja dotyczy koncepcji zagospodarowania terenu  ulic Magazynowej, 

Wojska Polskiego i Ratuszowej;   

* 2 kwietnia br. w Szczecinie podpisana została umowa na taras widokowy z elementami 

małej architektury, dofinansowanie wynosi 80% wartości całego zadania. W tym samym dniu 

podpisana została także umowa na  „I Bobolicki Rajd Nordic Walking. Śladami przeszłości 

do tu i teraz" Wytyczona zostanie ścieżka turystyczna, historyczna z ciekawymi miejscami, 

które są na terenie samego miasta, projekt o wartości 11 tyś. zł w 56% dofinansowanych ze 

środków unijnych; 

* 30 marca 2012 roku przesłany został do BGK wniosek na budowę lokali socjalnych w 

miejscowości Łozice – Cegielnia na kwotę 36 tyś.180 zł – dofinansowanie z funduszu 

mieszkalnictwa 40%; 

* w okresie międzysesyjnym odbyły się spotkania Burmistrza z mieszkańcami w sołectwach 

taki jak: Nowe Łozice, Chmielno, Drzewiany. Spotkania odbyły się na wniosek sołtysa. Jeśli 

sołtysi uważają, że takie spotkania są potrzebne i to jeszcze w tym roku to należy zgłosić to 

do Biura Rady i ustalić termin spotkania; 

* 27 maja br. obchodzony jest Dzień Samorządowca, wzorem ubiegłych lat powiatowy Dzień 

Samorządowca organizuje Starostwo Powiatowe. Jest to jedna wspólna impreza dla 

wszystkich gminy z powiatu koszalińskiego. Spotkanie odbędzie się 25 maja 2012 roku w 

„Ranczo” – Manowo. Pani Burmistrz zaprosiła do wspólnego wyjazdu sołtysów i radnych; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-cio minutową przerwę.   
 
Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  
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1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

2) w sprawie dofinansowania ze środków Gminy Bobolice projektów na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane z zakresu ochrony zabytków i 

opieki nad zabytkami w roku 2012.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Mieczysława Brzoza Burmistrz Bobolic.   

Na dofinansowanie ze środków Gminy Bobolice projektów na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami w 

roku 2012 zaplanowano w budżecie Gminy kwotę 15.000 zł, z czego w wyniku 

rozstrzygnięcia I otwartego konkursu na dofinansowanie powyższych zadań w dniu 

15.03.2012 r. na sesji Rady Miejskiej w Bobolicach przyznano dotację dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Kłaninie w kwocie 6.000 zł. W 

związku z powyższym 6.03.2012 r. Burmistrz Bobolic ogłosiła II otwarty konkurs na 

dofinansowanie ze środków Gminy Bobolice projektów na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami w 

roku 2012 w maksymalnej kwocie 9.000 zł. Na II otwarty konkurs wpłynęła jedna oferta - 

Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Bobolicach z 

wnioskiem na dofinansowanie zakupu i montażu monitoringu wewnątrz i na zewnątrz 

kościoła parafialnego. 

Oferta spełniła wymagania formalne i była kompletna w oparciu o uchwałę 

nr XVIII/168/08 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 29 kwietnia 2008 roku, w sprawie 

określenia zasad udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich            

lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.   

Konieczność założenia monitoringu zaistniała po próbie włamania się do chóru kościoła, 

gdzie znajdują się zabytkowe neogotyckie organy z 1886 roku (remontowane przez okres 3 

lat). Gdyby złodziejowi udało się otworzyć drzwi, strata byłaby ogromna, nie tylko ze 

względu na wartość historyczną zabytku, ale również ze względu na wartość kulturową – 

kościół od roku znajduje się na trasie Międzynarodowego Festiwalu Organowego, a   
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4.11.2011 roku Urząd Miejski w Bobolicach sfinansował wydanie płyty „Bobolickich 

koncertów czar”, która jest doskonałym materiałem promocyjnym dla Gminy.  

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”   

 

3) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli zatrudnionych w podległych szkołach i przedszkolu dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Bobolice.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

 
Zgodnie z art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela organ 

prowadzący określa tygodniowy wymiar godzin zajęć m. in. pedagogów, logopedów, 

doradców zawodowych. Malejąca liczba uczniów w szkołach na terenie Gminy Bobolice 

przyczynia się do wzrastających kosztów utrzymania oświaty na obecnym poziomie. 

Skutkiem tego są podejmowane działania mające na celu racjonalizację wydatków 

ponoszonych na zadania oświatowe. Jednym z tych działań jest zwiększenie tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin niektórych nauczycieli zatrudnionych w podległych 

szkołach i przedszkolu dla których organem prowadzącym jest Gmina Bobolice.  

 
 
Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

4) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Grażyna Wiater-Ubysz Wiceburmistrz.  

Zwolnienie usług szewskich miało swoje uzasadnienie w celu promowania rzemiosła, które 

jest obecnie rzadko wykonywane. Obecnie na terenie gminy Bobolice nie prowadzona jest  
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tego typu działalność. Utrzymanie zwolnienia powodującego skutki finansowe z tytułu 

obniżenia subwencji ogólnej staje się więc bezprzedmiotowe. 

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

5) w sprawie zmiany Statutu Gminy Bobolice.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

6) w sprawie ustanowienia hejnału miasta Bobolice i zasad jego użytkowania.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza. 

Hejnał miasta Bobolice został wybrany w wyniku konkursu ogłoszonego przez Burmistrza 

Bobolic, którego celem było: 

• uzyskanie projektu muzycznego – hejnału Miasta Bobolice o wybitnych walorach 

ideowo-artystycznych; 

• wzbogacenie tradycji kulturalnych miasta; 

• rozszerzenie akcentów promujących miasto; 

• podniesienie atrakcyjności turystycznej miasta. 

Autorem hejnału jest pan Igor Jankowski - kompozytor, akordeonista, pedagog; ur. 23 

listopada 1983, Mińsk (Republika Białoruś). Pochodzi z rodu Ksawerego Jankowskiego, 

polskiego patrioty, który w czasie okupacji sowieckiej ukrywał polskich oficerów w swojej 

posiadłości Ługowce (koło w. Małe Biesiady, w rejonie łogojskim). Ze względu na zasługi 

Ksawerego Jankowskiego dla narodu polskiego decyzją Konsula RP w Mińsku Igorowi 

Jankowskiemu, jako prawnukowi, przyznano Kartę Polaka. To pozwoliło mu powrócić do 

Polski, gdzie podjął się aktywnej działalności artystycznej i naukowej. 

W latach 1990-99 uczył się w Szkole Średniej Nr 102 w Mińsku o profilu muzycznym. Po jej 

ukończeniu, w latach 1999-2003 kształcił się w mińskim College’u Muzycznym im. M. 

Glinki w zakresie gry na akordeonie oraz dyrygentury orkiestrą instrumentów ludowych w 

klasie prof. Nikołaja Bojanowa. W latach 2006-2009 studiował kompozycję pod kierunkiem  
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Dmintrija Smolskiego na Białoruskiej Państwowej Akademii Muzycznej, uzyskując dyplom 

licencjacki. Edukację kontynuował w Polsce – w latach 2009-2011 odbył magisterskie 

uzupełniające studia w Akademii Muzycznej im. Feliksa Nowowiejskiego w Bydgoszczy w 

klasie kompozycji Marka Jasińskiego, a następnie Mariana Borkowskiego. Od 2011 roku jest 

doktorantem na Uniwersytecie Muzycznym Fryderyka Chopina w Warszawie.  

Jego utwory były wykonane w różnych miastach Wschodniej i Zachodniej Europy, a 

także nagradzane na konkursach, m.in. otrzymał pierwszą nagrodę podczas Krajowego 

Konkursu Kompozytorskiego poświęconego 115. rocznicy urodzin M. Bogdanowicza w 

Mińsku (2006) i wyróżnienie na Ogólnopolskim Konkursie kompozytorskim im Tadeusza 

Ochlewskiego (2010). Dwukrotnie otrzymał Narodowe Stypendium Rządu RP, przyznane 

przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 

Oprócz działalności kompozytorskiej aktywnie działa jako organizator koncertów w 

Koszalinie. W 2010 roku zorganizował koncert charytatywny na rzecz polskich powodzian z 

udziałem akordeonisty-wirtuoza Vlada Pligovki, w latach 2010 i 2011 cykle „Wieczorów 

kultury kresowej”, a w roku 2012 - 9 koncertów w różnych nadmorskich miastach 

Województwa Zachodniopomorskiego dla Narodowej Orkiestry Młodych Talentów 

Republiki Białoruś w ramach współpracy z organizatorami 46. Międzynarodowego Festiwalu 

Organowego w Koszalinie. 

W roku 2011 ukazała się pierwsza autorska płyta Jankowskiego pod tytułem A New Size Of 

Old Traditions, wydana przez białoruskie wydawnictwo muzyczne VIGMA. 

Obecnie Igor Jankowski pracuje na stanowisku głównego organisty w parafii pod wezwaniem 

Nawiedzenia NMP w Przecławiu (koło Szczecina) oraz jako nauczyciel teoretycznych 

przedmiotów muzycznych w Publicznej Szkole Muzycznej I. i II. stopnia w Szczecinie.  

 

Hejnał miasta Bobolice stanowi obok flagi, herbu Bobolic oraz logotypu jako znaku 

identyfikującego Gminę Bobolice, kolejny element symboliki gminnej, który integruje 

lokalną społeczność.  

Uchwała wskazuje, że ustanowiony hejnał będzie powszechnie używany na imprezach 

okolicznościowych, upamiętniających rocznice i inne wydarzenia.  

Jednym z podstawowych zadań gminy jest podejmowanie działań promocji i reklamy gminy. 

Bez wątpienia faktem godnym podkreślenia jest to, że ustanowiony hejnał jest ważnymi 

elementem działań promocji gminy Bobolice, a jasno określone zasady wyrażania zgody na 

używanie tego dobra dają dodatkowe możliwości promowania gminy.  

Następnie hejnał został zaprezentowany na sali obrad. 

 



 11 
Pani Burmistrz powiedziała, że podejmując uchwałę w sprawie ustanowienia 

hejnału jest to bardzo ważna i historyczna chwila. Obok herbu i flagi taki znaczenie będzie 

miał nasz hejnał.  

 

Zgodnie z regulaminem hejnał będzie codziennie w południe odtwarzany z wieży kościoła w 

Bobolicach. Oficjalne odtworzenie hejnału odbędzie się podczas Dni Bobolic 

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 
Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał kto był pomysłodawcą tego, 

żeby miasto Bobolice miało swój hejnał? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że jest to pomysł Pani Grażyny Wiater – 

Ubysz. Pomysł ten został zgłoszony już 2 lata temu.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

7) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Bobolice w 2012 roku.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Wiceburmistrz Grażyna Wiater - Ubysz.   

 

Podstawą prawną podjęcia przez Radę Miejską w Bobolicach uchwały w sprawie „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

miasta i gminy Bobolice”, zwanego dalej Programem jest art. 11a ustawy z dnia  21 sierpnia 

1997 r. o ochronie zwierząt 

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji Zdrowia, opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”    

 

8) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla 

Gminy Bobolice na lata 2012-2015.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  
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Ustawa o ochronie zdrowia psychicznego  w art. 2 ust. 4 pkt. 1 stanowi, że prowadzenie 

działań określonych w Narodowym Programie Ochrony Zdrowia Psychicznego należy do 

zadań własnych samorządów województw, powiatów i gmin. Natomiast rozporządzenie Rady  

 

Ministrów z dnia 3 lutego 2011r. (Dz.U. Nr 24 poz. 128) w sprawie Narodowego Programu 

Ochrony Zdrowia Psychicznego nakłada na samorządy gmin zadania upowszechniania 

wiedzy na temat zdrowia psychicznego, kształtowania zachowań i stylów życia korzystnych 

dla zdrowia psychicznego, rozwijania umiejętności radzenia sobie w sytuacjach 

zagrażających zdrowiu psychicznemu. 

W/w przepisy nałożyły na Gminy obowiązek ustalenia priorytetów promocji  zdrowia 

psychicznego oraz opracowania lokalnych programów promocji zdrowia psychicznego. 

Proponowana uchwała wypełnia ten obowiązek. 

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca Komisji Zdrowia, opieki Społecznej, Bezrobocia i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”   

 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Publicznych w 

Dargini. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Bożena Aksiutin odczytała opinię Komisji, która 

stanowi załącznik do uchwały.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” jako bezzasadna.   

 

10) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkół Publicznych 

w Dargini. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Bożena Aksiutin odczytała opinię Komisji, która 

stanowi załącznik do uchwały.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” jako bezzasadna.   
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Ad. 8. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej nikt nie zabrał głosu: 
 
Ad. 9.Trybuna obywatelska 
W trybunie obywatelskiej głos zabrali: 

* Pan Krzysztof Sitarz Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach – Pan 

Dyrektor przedstawił program Bobolickiej Majówki 2012. Program majówki stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Ad. 10. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   
W tym punkcie głos zabrali:  

 

Radna Zofia Kęcel – zwróciła się z prośbą o  podjęcie działań w sprawie odnowienia figurki 

przy kościele?  Środki na ten cel można pozyskać na przykład z licytacji naszego 

Boboliczaka. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że temat jest warty rozważenia. Ostatnie 

malowanie figurki było koło 2 lat temu, farba do deszczach zaczęła schodzić. Figurkę tę 

należałoby odnowić w sposób porządny, dobrą farbą odporną na różne warunki 

atmosferyczne, tylko na razie nie ma pomysłu skąd wziąć środki na ten cel. Pomysł z licytacją 

Boboliczaka jest trafny, tylko to za mało czasu, żeby licytacja miała odbyć się podczas 

tegorocznej Majówki. Pomysł może być wykorzystany podczas innej imprezy, warto też w 

tym temacie spotkać się z Radą Parafialną. Pani Burmistrz obiecała, że w tym roku temat ten 

zostanie zrealizowany.      

 

Radna Bożena Aksiutin – zwróciła się do Pani Burmistrz w imieniu mieszkańców w sprawie 

wydłużenia w okresie wiosenno-letnim wydłużyć godziny otwarcia stadionu miejskiego w 

Bobolicach. Jest to miejsce rekreacyjne, gdzie można udać się na spacer z dziećmi, a stadion 

zamykany jest już o godzinie 15.00. W Bobolicach nie ma dużo miejsc spacerowych dlatego 

wniosek jest zasadny.  

Odpowiedzi udzielił Pani Burmistrz mówiąc, że stadion miejski w Bobolicach nie jest 

miejscem do spacerowania, jest obiektem sportowym, który służy do rozgrywek sportowych. 

Na chwilę obecną zabezpieczone są środki na dozorowanie obiektu jak jest dotychczas. 

Stadion ma organizatora, nie wchodzą psy, wejście jest zabezpieczone przed dostępem 

zwierząt. Pani Burmistrz obiecała, że temat ten zgłosi Panu Dyrektorowi ZUKiO i zapyta czy 

zgłaszały się osoby zainteresowane tym tematem. Pani Burmistrz podkreśliła, że nie jest to  
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miejsce spacerowania, a miejscem rozgrywek sportowych. Jeśli są osoby chętne do 

rozgrywania to mogą to zgłaszać i nie będzie żadnego problemu.  

Pani Bożena Aksiutin dodała, że to nie da się tak wcześniej ustalić o chęci korzystania ze 

stadionu. Mieszkańcy przyzwyczaili się, że stadion wcześniej otwarty był do godziny 20.00.  

 

Pan Krzysztof Sitarz Dyrektor M-GOK dodał, że doskonałym miejscem na spacery jest plac 

rekreacyjny przy ul. Dworcowej.  

 

Ad. 11 . Zakończenie obrad.  
Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice. 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 

 


